
Post til RS 2023: 

Forslag ang Økonomi fra NISK avd 7: 

 

Avdelingenes/Distriktenes økonomi. 

 Avdelingene/Distriktene driftes i dag med utgangspunkt i de penger man får inn ved arrangementer 

og dugnader. Den medlemskontingent som medlemmer tilknyttet en avdeling/distrikt betaler inn, går 

uavkortet inn i HS`s økonomi.  

Vi er klar over at flere avdelinger/distrikter sliter økonomisk, og dermed har liten økonomisk mulighet 

til å gjennomføre arrangementer. Samtidig virker det for oss normalt at en del av 

medlemskontingenten bør komme tilbake til det aktivitetsområde den kommer fra og fra hvor det 

betalende medlem er tilknyttet.  Vi har fått flere reaksjoner fra medlemmer som stiller spørsmål om 

bruk av deres kontingent.  

Vi vil derfor foreslå at man fra og med inneværende år overfører 1/3 av den innbetalte kontingent til 

den avdeling/ det distrikt medlemmet hører til.  

Vi har samtidig forståelse for at HS ikke ønsker en opphopning av verdier ute i 

avdelingene/distriktene, vi vil derfor foreslå at man hvis disse midlene ikke blir benyttet, kan gjøre 

fradrag ved neste års fordeling. Det må imidlertid gis åpning for at det ved planlagte større 

arrangementer kan spares/settes av midler til senere bruk. 

Regner med en Redaksjonskomite kan implementere dette i gjeldene lover 


